

Diamond members Exclusive Privileges
Diamond會員獨家禮遇

Lung Health Screening Package 肺部綜合檢查套餐

	General 一般	High Risk* 高風險*
Detailed Medical History 詳細病歷		
Respiratory Specialist Consultation and Physical Examination 呼吸系統專科醫生會診及臨床檢查	✓	✓
General Health Assessment 全面體格檢查		
Blood Pressure, Height, Weight, Body Mass Index & Waist Circumference 血壓、身高、體重、身高體重指數及腰圍量度	✓	✓
Diagnostic Imaging 影像檢查		
Chest X-Ray 胸部X光檢查	✓	
Low Dose Lung CT 低輻射劑量肺部電腦斷層掃描		✓
Lung Function Test 肺功能檢查		
Spirometry 肺功能測試	✓	✓
Feno Test 一氧化氮呼氣測試	✓	✓
Laboratory Tests 化驗室檢查		
Blood Analysis 血液檢驗		
Complete Blood Count 血全像	✓	✓
ESR 血沉降率	✓	✓
Liver Function Test (LFT) (TP, ALB, Glo, A/G, ALP, ALT, AST, Tbil, GGT) 肝功能檢查 (蛋白, 白蛋白, 球蛋白, 白蛋白與球蛋白比, 鹼性磷酸酶, 谷丙轉氨酶, 谷草轉氨酶, 膽紅質, 丙種谷氨酰轉肽酶)	✓	✓
Renal Function Test (RFT) (Na, K, Cl, Urea, Creatinine) 腎功能檢查 (鈉, 鉀, 氯, 血尿素, 肌酸酐)	✓	✓
Tumour Markers 腫瘤指標測試		
Carcinoembryonic Antigen (CEA) 癌抗原 (腸癌指標)	✓	✓
SCC 鱗狀細胞癌抗原		✓
CYFRA 21-1 肺癌腫瘤標記		✓
NSE 神經原特異烯化酶 (小細胞肺癌標記)		✓
ProGRP 胃泌素釋放肽前體 (小細胞肺癌標記)		✓
Others 其他		
Medical Consultation and Report Analysis 醫生跟進及報告分析	✓	✓
	Original Price 原價	\$6,700
	Special Price 優惠價	\$3,430
		\$11,420
		\$6,734

* For High Risk plan, it's target for who is smoker, or aged above 55 years old, or whom has family history of lung cancer.

* 高風險套餐適合吸煙 / 55歲以上 / 有家族肺癌病史之人士。

Booking Procedure 預約程序

- This offer is available by appointment only. To make an appointment, call (852) 3153 9093 during office hour and state your intention of using this offer.
- To enjoy this offer, New World CLUB Diamond member shall present their valid Diamond physical membership cards/ e-membership cards when attend the reserved appointment.
- 使用此優惠必須預約，請於辦公時間內致電 (852) 3153 9093預約檢查日期，並在預約時告知使用此優惠。
- New World CLUB Diamond會員必須出示有效之Diamond實體會員卡/電子會員卡方可享用此優惠。

Terms & Conditions 條款及細則

- This promotion runs from 1 Jun 2019 to 31 May 2020 (both dates inclusive).
- This promotion is only applicable to New World CLUB Diamond members and they shall present their valid Diamond physical membership cards / e-membership cards when attend the reserved appointment.
- This offer is available by appointment only. To make an appointment, call (852) 3153 9093 and state your intention of using this offer.
- Consultation and clinical examination are conducted by respiratory specialists.
- The package does not include the doctor's fee, or any treatment or medication charges.
- This offer cannot be exchanged for cash or other services, or be used in conjunction with other offers.
- Gleneagles Hong Kong Hospital (Gleneagles) retains the right to amend any of the above terms and conditions without prior notice. In case of dispute, Gleneagles, New World Loyalty Programme Limited (NWLP) and New World CLUB reserve the right of final decision.
- NWLP and New World CLUB are neither the vendor nor the service provider in connection with this privilege and shall not be liable for the quality of the product and service provided by the vendor.
- 優惠期由2019年6月1日至2020年5月31日 (包括首尾兩天)。
- 此優惠只適用於New World CLUB Diamond會員及必須出示有效之Diamond實體會員卡/電子會員卡方可享用。
- 使用此優惠必須預約，請於辦公時間內致電 (852) 3153 9093預約檢查日期，並在預約時告知使用此優惠。
- 診症及臨床檢查均由呼吸系統科專科醫生進行。
- 套餐並不包括專科醫生診症費用、治療費及藥費。
- 此優惠不可兌換現金或其他服務，亦不可與其他優惠同時使用。
- 港怡醫院保留更改以上所有條款及細則的權利而毋須另行通知。如有任何爭議，港怡醫院，新世界尊尚客戶有限公司及New World CLUB保留最終決定權。
- 新世界尊尚客戶有限公司及NEW WORLD CLUB並非產品或服務之供應商，故此將不會就有關產品或服務承擔任何責任。

Specialist Outpatient General Medicine Clinic 普通內科專科門診
Clinic C, Tower B, Gleneagles Hong Kong Hospital, 1 Nam Fung Path, Wong Chuk Hang, HK.
香港黃竹坑南風徑1號 港怡醫院B座地下 - 診所C
Tel 電話: (852) 3153 9093
Email 電郵: socmed@gleneagles.hk